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РЕПУБЛИКА СРБИЈА 

ГРАД УЖИЦЕ  

ВЕЋЕ ГРАДСКЕ ОПШТИНЕ СЕВОЈНО 

III број 06-___/2023  

____.2023. године 

 

 

                                                            З А П И С Н И К 

 

са 17. седнице Већа Градске општине Севојно одржане 31.05.2023. године 

у просторијама Градске општине са почетком у 09.00 часова 

 

Седници су присуствовали председница Мирјана Ђурић, заменик председника 

Мијодраг Пејић, чланови Већа: Борко Вујовић, Миливоје Јеремић, Младенко Марковић, 

Милија Кулашевић, Живан Ршумовић и начелница Управе Биљана Старовла.   

Већници Верица Маричић  и Игор Мариновић су најавили одсуство. 

Председница Већа је замолила присутне већнике да се изјасне о записницима са 15. 

и 16.  седнице Већа који су достављени у материјалу. 

Пошто није било примедби на записнике председница их је  дала на гласање и   

усвојени су са 7 гласова „ЗА“. 

 

Председница Већа је предложила дневни ред који су већници добили у позиву за 

седницу. Већник Младенко Марковић је предложио да се у дневни ред уврсти тачка –

Информација о планираним и спроведеним улагањима у инфраструктурне радове у 2023. 

години у Градској општини Севојно. Већници су гласали за предложену допуну дневног 

реда и предлог је усвојен   са 7 гласова „ЗА“. 

 Пошто није било више предлога за измену и  допуну дневног реда, исти је дат на 

гласање  и усвојен   је са 7 гласова „ЗА“. 

  

 

1. ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ЗАВРШНОМ РАЧУНУ БУЏЕТА ГРАДСКЕ 

ОПШТИНЕ СЕВОЈНО ЗА 2022. ГОДИНУ 

2. РАЗМАТРАЊЕ АКТИВНОСТИ У ВЕЗИ СА УЧЕШЋЕМ НА 58. МОСИ 

„КОЛАШИН 2023“ И ДОНОШЕЊЕ ОДГОВАРАЈУЋИХ ОДЛУКА 

3. КОНТРОЛА НАМЕНСКОГ ТРОШЕЊА СРЕДСТАВА ОДОБРЕНИХ 

СПОРТСКИМ УДРУЖЕЊИМА ПО ОСНОВУ ГОДИШЊИХ ПРОГРАМА ЗА 

2. КВАРТАЛ  И ОДОБРАВАЊЕ СРЕДСТАВА ЗА СЛЕДЕЋИ  КВАРТАЛ 

4. ДОНОШЕЊЕ ОДЛУКЕ О ПРЕДЛОГУ РЕЖИЈСКОГ ОДБОРА ЗА 

ПОВЕЋАЊЕ ЦЕНЕ ВОДЕ ЗА ВОДОВОД „ГАЈЕВИ -  ЉУБАЊЕ“  

5. ОДЛУКЕ О ЗАХТЕВИМА ГРАЂАНА ЗА ИЗВОЂЕЊЕ 

ИНФРАСТРУКТУРНИХ РАДОВА УДРУЖИВАЊЕМ СРЕДСТАВА У 2023. 

ГОДИНИ 

6. РЕШЕЊЕ О ГОДИШЊЕМ  ОДМОРУ – НАЧЕЛНИК УПРАВЕ 

7. ИНФОРМАЦИЈА О ПЛАНИРАНИМ И СПРОВЕДЕНИМ УЛАГАЊИМА У 

ИНФРАСТРУКТУРНЕ РАДОВЕ У 2023. ГОДИНИ У ГРАДСКОЈ ОПШТИНИ 

СЕВОЈНО 

8. РАЗНО 
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    Прешло се на рад по дневном реду. 

 

1. тачка дневног реда  

 

Председавајућа је обавестила присутне да је Градска управа за финансије доставила 

предлог Одлуке о завршном рачуну буџета Градске општине Севојно за 2022. годину, који 

је достављен члановима Већа у материјалу за седницу, а затим је отворила расправу. 

Чланови Већа нису имали примедби на предлог Одлуке.  

 Председавјућа је предлог Одлуке о завршном рачуну буџета Градске општине 

Севојно за 2022. годину дала на гласање и исти је усвојен са 7 гласова „ЗА“. 

 

2. тачка дневног реда  

 

          Известилац по првој тачки дневног реда је Милија Кулашевић, члан Већа задужен за 

ресор спорта, културе и информисања. Обавестио је чланове Већа да је стигао позив за 

учешће на 58. МОСИ које се одржавају у Колашину, да су наши делегати присуствовали 

седницама Скупштине МОСИ и да смо од 2019. године Одлуком Скупштине чланови ове 

манифестације. 

 Констатовао је да средства која су опредељена Решењем Већа o расподели средстава 

са позиције 45 - Одлуке о буџету Градске општине Севојно за 2023. годину -Подршка 

локалним спортским организацијама, удружењима и савезима - дотације невладиним 

организацијама, неће бити довољна за покривање трошкова учешћа Градске општине 

Севојно и да је потребно приступити измени предметног решења и увећати их са 

1.000.000,00 на 1.100.000,00 динара. Такође је потребно да Веће донесе одлуку да се 

закључи уговор са Спортским савезом Ужице да Спортски савез у име и за рачун Градске 

општине Севојно обави активности које се односе на организацију учешћа представника 

Градске општине Севојно и да по реализацији уговорених обавеза достави финансијсни 

извештај.  

 После краће дискусије предлог је дат на гласање  и усвојен са 7 гласова „ЗА“. 
 

3. тачка дневног реда 

 

 Известилац по овој тачки је члан Већа задужен за спорт, културу и информисање 

Милија Кулашевић. Информисао је чланове Већа да је Спортско удружење „Севојно“ 

доставило периодични наративни извештај и захтев за одобрење средстава за 3. квартал.  

Увидом у достављену документацију утврђено је да су средства наменски утрошена у 

складу са програмом и да нема сметње да се одобри  3. квартал. Председница је захтев дала  

на гласање, и усвојен је са 7 гласова „ЗА“. 

  

  

4. тачка дневног реда 

 

Известилац по овој тачки је члан Већа  Милија Кулашевић. Упознао је већнике да је 

Режијски одбор Водовода „Гајеви – Љубање“ предложио повећање цене воде са 50.00 

динара на 60.00 динара по кубном метру и да  по Правилнику о управљању, коришћењу и 

одржавању Водовода „Гајеви – Љубање“  Градска општина Севојно даје сагласност за 
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повећање цене воде, да је предлог оправдан узимајући у обзир да је дошло до повећања цена 

електричне енергије као и трошкови одржавања. 

 Председница је отворила дискусију, и пошто се нико није јавио за реч, дала је 

предлог Режијског одбора на гласање, и усвојен је са   7 гласова „ЗА“. 

 

5. тачка дневног реда 

 

   Известилац по овој тачки дневног реда је заменик председника Мијодраг Пејић. 

Упознао је већнике са приспелим захтевима грађана за извођење инфраструктурних радова 

удруживањем у 2023. години. Рекао је да је на једној од предходних седница Већа  одлучено 

да се захтев Мила Семешија за асфалтирање пута у дужини од 20 метара упути  Градској 

управи за инфраструктуру и развој и ЈП „Ужице развој“, и добијен је одговор да се деонице 

пута испод 50 метара не раде. У међувремену је стигао и захтев Зорана Василијевића из 

улице Хероја Дејовића 1 са асфалтирање 26 метара, па је Пејић констатовао да се захтеви 

не могу прихватити  из горе наведених разлога. 

 Упознао је веће са новоприспелим захтевима за асфалтирање удруживањем Чубрак 

Љубивоја у улици Партизанска 8 за 80 метара и Милана Ерића, Моравска 69а   за 50 метара.   

 Упознао је присутне и са дописом ЈП „Ужице развој“ број 09-585/1 од 23.05.2023. 

којим траже да се изјаснимо да ли смо сагласни да се изврши набавка бетона за потпорни 

зид у улици Др. Гојка Сокића број 100 који би се реализовао од средстава за удруживање 

намењених Градској општини Севојно за 2023. годину.  Указао је се на закључак који смо 

усвојили на једној од предходних седница  да се убудуће предлози за извођење 

инфраструктурних радова, који ће се финансирати из средстава за удруживање са грађанима 

на територији Градске општине Севојно прво одобравају од стране Већа градске општине, 

а потом  достављају Управи за инфраструктуру и развој Града Ужица  и ЈП „Ужице развој“, 

након чега ће стручна служба ЈП „Ужице развој“ извршити обилазак терена и сачинити 

орјентациони предмер радова. 

Након дискусије, по овој тачки са 7 гласова „ЗА“ донет је  закључак да се одбију 

захтеви Мила Семешија и Зорана Василијевића и да се одбије давање сагласности за 

набавку бетона у улици Др. Гојка Сокића.  

Поводом захтева Чубрак Љубивоја и Ерић Милана договорено је да наша комисија 

изађе на лице места, и да се захтеви затим пошаљу Градској управи на даљу процедуру. 

 

 

6. тачка дневног реда  

 

Председница је упознала присутне о томе да је Веће надлежно да донесе решење о 

годишњем одмору за начелника Управе, па је без дискусије усвојен предлог решења који 

су већници добили уз материјал за седницу са 7 гласова „ЗА“.  

 

 

7. тачка дневног реда  

 

  Известилац по овој тачки дневног реда је члан Већа задужен за ресор комуналне 

инфраструктуре Миливоје Јеремић. 

 Информисао је већнике о исходу разговора са директором ЈП „Ужице развој“  где су 

начелно одобрена улагања у Градску општину Севојно. Набројао је укратко улагања у 
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инфраструктурне радове удруживањем, директне инвестиције за асфалтирање појединих  

улица.  

 

8. тачка дневног реда  

   

  Под тачком разно заменик председника Мијодраг Пејић је предложио да се хитно 

закаже састанак са градоначелницом и њеним сарадницима, на коме би присуствовали сви 

већници, о коме би се разматрали нагомилани проблеми у градској општини. Затим је 

указао на велики број захтева грађана који су тешко решиви због недостатка средстава. У 

дискусији су узели учешће остали већници, свако је указао на проблеме са којима се сусреће 

у раду. Председница је предложила да се сваки већник припреми за састанак са 

представницима Града, да изнесе проблеме из свог ресора. 

 Председница је предложила да се донесе закључак да званично затражимо састанак 

са руководством Града, што су већници прихватили са 7 гласова „ЗА“. 

 Председник Скупштине Никола Гогић је предложио Већу да се за следећу седницу 

Скупштине у дневни ред уврсти тачка формирање Оперативног штаба за ванредне 

ситуације Градске општине Севојно.  

  

  

    Седница је завршена у 10:20 часова. 

 

Записник водила:                                       

 Славица Марић          ПРЕДСЕДНИЦА ВЕЋА 

                                                                                                            Мирјана Ђурић         


